
İş dünyası yüzde 5.1 ’lik 
büyümeden memnun
Bu yılın ikinci çeyreğinde gerçekleşen yüzde 5.1 ’lik büyümeyi memnuniyetle karşılayan 
iş dünyasının AnkaralI temsilcileri, “Yakaladığımız ivmeyi devam ettirmek, yatırım, 
üretim, istihdam ve ihracatta istikrarlı büyümeyi sürdürmek görevimizdir” mesajı verdi

TÜRKİYE İstatistik 
Kurumu (TÜİK), yılın ikinci 
çeyreğine (nisan-haziran) 
ilişkin Gayri Safi Yurtiçi 
Hasıla (GSYH) verilerini 
açıkladı. Açıklanan TÜİK 
verilerine göre Türkiye ikinci 
çeyrekte yüzde 5.1 büyüdü. 
İş dünyasının AnkaralI 
temsilcileri, büyüme oranının 
tatmin edici olduğunu 
belirtti. Ankara Ticaret 
Odası (ATO) Başkanı Gürsel 
Baran, reel sektöre verilen 
desteğin ekonomiye katkı 
sağladığına dikkat çekerken 
Ankara Sanayi Odası (ASO) 
Başkanı Nurettin Özdebir

ise siyasi irade ve özel 
sektörün uyum içerisinde 
sürdürülebilir bir büyümeyi 
tesis etmesinin önemine 
dikkati çekti. Ekonomideki 
istikran sürdürmenin bütün 
ekonomi dünyası için bir 
görev olduğunu ifade 
eden OSTİM Organize 
Sanayi Bölgesi Sanayici 
İşadamı ve Yöneticileri 
Derneği (ORSİAD) Başkanı 
Nedret Yenerde büyüme 
trendinin üçüncü çeyrekte 
de süreceğinden şüphe 
duymadıklarını ve bu 
inançla çalışmaya devam 
edeceklerini söyledi.

‘Sanayici 
yoluna 
devam 
ediyor’

ANKARA Sanayi Odası (ASO) 
Başkanı Nurettin özdebir, yüzde 
5.1 oranındaki büyüme rakamı
nın beklentilerin altında kalmış 
gibi göründüğünü ancak tatmin 
edici bir rakam olduğunu belirtti. 
Büyüme konusunda elde edilen 
başarıda siyasi iradenin zamanında 
aldığı tedbirlerin etkili olduğunun 
altını çizen Özdebir, siyasi irade 
ve özel sektörün uyum içerisinde 
sürdürülebilir bir büyümeyi tesis 
etmesinin önemine dikkati çekti.

İmalat sanayisinin büyüme perfor
mansına da değinen Özdebir, nisan 
ve haziran aylarında imalat sana
yisi üretim endekslerinin zirve yap
masının yılın ikinci çeyreğindeki 
yüzde 6,3lük sektör büyümesinin 
öncü göstergeleri olduğunu ifade 
etti. Özdebir, “Bugün de büyüme 
rakamları ile somutlaştırılan bu 
performans bize, tüm zorluklarına 
rağmen Türkiye ve Türk sanayici
sinin yoluna devam ettiğini göster
mektedir” dedi.


